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Mestna občina Novo mesto 
Krajevna skupnost Majde Šilc,  
Ragovska 7a, 8000 Novo mesto 
Svet krajevne skupnosti 
 
 Z a p i s n i k  
 
3. seje sveta Krajevne skupnosti, v ponedeljek, 4.2.2019,  s pričetkom ob 17.30 uri, v 
prostoru sedeža KS.  
 
Prisotni: Adolf Zupan, predsednik sveta, Ana Bilbija, Tijana Kokotović, Jasna Šinkovec 
in Metka Škedelj, članice  ter Avgust Vrščaj in Mitja Brudar, člana 
 
Na predlog predsednika je bil sprejet na slednji dnevni red: 
 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 2. seje in pregled realizacije sklepov  
3. Imenovanje podpredsednika/ce in tajnika/ce sveta KS  
4. Dogovor o načinu dela sveta KS 
5. Imenovanje varnostnega sveta KS  
6. Seznanitev  s predlogi projektov KS v letu 2019 in s predlogi KS za rebalans 
proračuna za  
    leto 2019  
7. Sprejem sklepov o imenovanju komisije za izvajanje javnega naročanja in za 
pooblastila za  
    odredbo izplačil po prejetih računih 
8. Dogovor o pripravi seje sveta KS, na katero bi vabili občino ( priprava ustreznega 
gradiva ) 
9. Priprava informacije za krajane o pričetku delovanja sveta KS, razdelitvi nalog, 
pričetku  
    delovanja varnostnega sosveta…… 
10. Razno - pismo Štefana Goršeta o problemih v naselju Ragovo ( priloženo k točki 
6 ) 
                   - pismo g. Kovačeviča iz Kandijske ulice 
                   - sprejem stališča sveta glede fizičnih ovir na vozišču Ulice Marjana 
Kozine na  
                     podlagi zaprosila g. Duha iz MO Novo mesto 
  
Vabilu je bil priložen  Odlok o nalogah in financiranju krajevnih skupnosti v MO Novo 
mesto, merila in kriterije za dodelitve sredstev krajevnim in nekaj osnovnih podatkov 
o KS in podatki članic in članov sveta KS za medsebojno komuniciranje.   
 
K točki 2:   
Po kratki razpravi, v kateri je bila izpostavljena dilema ali naj bi odločanje po 
konstitutivni seji, ki je povsem ločena od drugih sej, odločanje o predlaganju Fanike 
Vovk za nagrado občine in podporo k predlogu za nagrado za Marijo Jerele ter 
nekatere druge razprave opredelili kot drugo sejo sveta, sta bila sprejeta  
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soglasno naslednja sklepa: 
 
1. vsebina odločanja in razprava po konstitutivni seji se opredeli kot druga 
seja sveta KS 
2. potrdi se zapisnik 2. seje sveta KS 
 
K točki 3:  
Predsednik je pojasnil določbe odloka, ki ureja delovanje KS v naši občini. Člane je 
informiral, da je opravil več razgovorov s člani sveta o tem, kdo naj bi opravljal 
naloge podpredsednika/ce oz. tajnika/ce. Glede na dana soglasja za opravljanje tega 
dela in več predlogov članov sveta, je predlagal, da obe funkciji opravlja Ana Bilbija. 
 
Po krajši razpravi, v kateri je bila izražena podpora predlogu, je bil sprejet  
 
soglasno naslednji sklep: 
 
Naloge podpredsednice in tajnice sveta bo opravljala članica sveta Ana 
Bilbija 
  
K točki 4: 
Članice in člani so bili že z vabilom pozvani, da po možnosti predlagajo čim bolj 
optimalne oblike dela sveta. Te je še enkrat na kratko predstavil predsednik. Pri tem 
je pojasnil, da se je o teh z nekaterimi člani pogovarjal že pred volitvami, in sicer:  
 
I. razdelitev po področjih dela:  
 
1. na primer za urejenost cest oz. varnost v prometu – to lahko prevzame Varnostni 
sosvet.  
 
Gre za stalno skrb, da se občino opozarja na poškodovana vozišča, nujnost 
preplastitve, ureditve odtokov, poškodovani prometni znaki, preglednost križišč zaradi 
živih mej, predlogi za izboljšave  in podobno. Vse take potrebe bi se popisalo in 
skupaj s fotografijami odstopilo občinski upravi… 
 
2. urejenost pešpoti oz. stopnic 
 
3. urejenost otroških igrišč 
 
4. nosilec športnih aktivnosti v KS – to bi se uvedlo povsem na novo ( na primer Jože 
Robek ) 
 
5. skrb za obveščanje sokrajanov  
 
II. skrb za urejeno okolje – vsak član sveta skrbi za točke 1, 2 in 3 v 
svojem bivalnem okolju 
 
III. kombinacija I in II 
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IV. Imenovanje sveta KS mladih – ideja izhaja iz pogovora z mlado sokrajanko, 
ki je omenila, da zaznava interes za vključitev mladih v delo KS. Takega organa sicer 
po odloku ni predvidenega, bi pa to lahko bila oblika dela. Predlagam razmislek… 
 
V. Termin sej – predlagal je, da določimo dan in uro ter  se dogovorimo o 
posredovanju predlogov za dnevni red… 
 
Po razpravi je bil sprejel 
 
naslednji sklepi: 
 
1. Predlagane oblike dela so primerne oblike dela. Te bomo po potrebi 
sproti dopolnjevali. 
 
2. za realizacijo prijavljenih projektov v letu 2019 skrbi predsednik sveta. 
Člani sveta se  
    zavežejo, da mu bodo pri njihovi realizaciji po potrebi pomagali 
 
3. za urejena otroška igrišča ( obveščanje o potrebi košnje, pobiranja 
smeti, odpravo   
    okvar..) bodo skrbeli – Adolf Zupan za igrišče pod blokom Vrtovi na Krki, 
Ana Bilbija za  
    igrišče na Ragovski, Tijana Kokotović za igrišče na Žibertovem hribu in 
Mitja Brudar  za 
    otroško igrišče na Kandijski 
 
4. za obveščanje preko spletne strani KS  bo skrbel Avgust Vrščaj 
 
5. za področje varnosti je še posebej zadolžen varnostni sosvet, ki o 
svojem delu poroča na  
    sejah sveta KS 
 
6. člani sveta so se strinjali, da se o vseh  aktivnostih, za katere se 
pripravljajo pisni  
    materiali, pošiljajo v vednost tudi članicam oz. članom sveta KS 
 
7. člani se zadolžijo, da se poskuša najti nosilca v KS, ki bil zadolžen za 
področje športa 
 
K točki 5: 
Prisotne je na kratko informiral o dosedanjih izkušnjah pri delovanju varnostnega 
sosveta v naši KS. Informiral je tudi o opravljenem delu. Dopolnil ga je tudi 
predsednik sveta.  
 
Po krajši razpravi sta bila sprejeta 
 
naslednji sklepi: 
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1. v KS se tudi v tem mandatu ustanovi varnostni sosvet kot organ sveta 
KS, posebej  
    pristojen za varnostna vprašanja 
 
2. varnostni sosvet bo vodil kot predsednik član sveta Avgust Vrščaj. Na tej 
seji se v VS že  
    imenuje še Mitja Brudar in Aleš Piberčnik iz PP Novo mesto. Za njegovo 
sodelovanje v VS  
    se zaprosi komandirja te PP 
 
3. Predsednika se pooblašča, da v varnostni organ imenuje članice in člane. 
Pri tem     
    zasleduje čim večjo teritorialno pokritost celotne KS 
 
K točki 6:  
Pri tej točki je predsednik prisotne informiral, da je MO lani 6.11.2018 kot v 
predhodnih letih pozvala vse KS, da posredujejo predloge projektov, ki bi jih izvajala 
KS s sofinanciranjem MO Novo mesto v letu 2019. Rok za predložitev teh projektov je 
bil 30.11.2018. Vabilu za sejo sveta je bil priložen seznam prijavljenih projektov.  
Pojasnil je tudi sistem sofinanciranja, ki je v primeru odobritve med 50 in 70% glede 
na lastna sredstva. O višini tega odloča župan. Odločbe o tem, kateri projekti izmed 
prijavljenih so bili odobreni, KS še ni prejela.  Je pa bila 19.12. 2018 pozvana, da naj 
do 7.1. 2019 predlaga morebitne spremembe oz. rebalans proračuna MO Novo mesto 
v delu, ki se nanaša na KS. Tak predlog je predsednik pripravil in pri tem upošteval 
razpravo na drugi seji sveta KS. Gradivo o tem je bilo priloženo k vabilu za sejo.  
 
Po razpravi sta bila sprejeta  
 
naslednja sklepa: 
 
1. člani sveta so se seznanili z seznamom prijavljenih projektov za leto 
2019 
2. iz seznama se na podlagi informacije, da zaklonišče na Žibertovem hribu 
ni v lasti  
    tamkajšnjih lastnikov stanovanj, črta iz seznama projektov 
 
K točki 7:  
Predsednik je pojasnil, da mora KS pri oddaji del upoštevati zakon o javnem 
naročanju oz. na podlagi tega zakona sprejete pravilnike in navodila MO Novo mesto. 
Oddajo del lahko za KS izvede tudi OU MO Novo mesto. V ta namen je potrebno 
imeti tudi posebno komisijo. Potrebno pa je imeti tudi pooblaščena dva člana sveta 
za podpisovanje računov za opravljena dela.  
 
Na podlagi njegovega predloga sta bila sprejeta  
 
naslednja sklepa: 
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1. Komisijo za oddajo del sestavljajo Adolf Zupan, Ana Bilbija in Avgust 
Vrščaj 
 
2. za podpisovanje oz. potrjevanje računov se pooblaščata Ana Bilbija in 
Avgust Vrščaj. Ana Bilbija uredi vse potrebno za izvedbo tega sklepa ( e-
naročanje, e-potrjevanje računov…) 
 
K točki 8: 
Predsednik je prisotnim predlagal, da bi bilo smiselno na eno izmed prihodnjih sej 
vabiti predstavnike občine. Te bi tudi v tej obliki našega dela seznanili z našimi 
problemi, še posebej tistimi, ki jih zaradi finančne ali druge zahtevnosti ne moremo 
reševati na nivoju KS  
( sanacija javne razsvetljave na Žibertovem hribu, sanacija poškodovanih uličnih 
površin, večja popravila pešpoti, nakup prostora za delovanje KS v novem objektu na 
Jakčevi … ). 
 
V cilju, da bi se čim več teh problemov rešilo že v tem letu, je predsednik posredoval 
MO Novo mesto predloge, ki so bili priloženi v pisni obliki tem vabilu.  
 
Po razpravi so bili sprejeti  
 
naslednji sklepi: 
 
1. vsak član v svojem bivalnem okolju fotografira ulične površine, ki so v 
slabem stanju,  
    določi njihovo lokacijo in to pošlje Avgustu Vrščaju. Ta pripravi ustrezen 
zbirnik, ki se bo  
    posredoval MO Novo mesto s ciljem, da ta iz proračunske postavke za 
sanacijo uličnih  
    oz. cestnih površin del sredstev nameni tudi za potrebe sanacije teh v 
naši KS 
 
2. enako velja za ureditev ekoloških otokov, kar bo posredovano Komunali 
Novo mesto 
 
3. Rok za točki 1 in 2 – najkasneje februar 2019 
 
K točki 9:  
Ni bilo razprave oz. odločanja 
 
K točki 10: 
1. Pod to točko so bili člani informirani o težavah krajanov naselja Ragovo, ki so 
nastali po uporabi njihovih ulic z težkimi kamioni, ki so odvažali veliko lesa podrtega 
po letnem neurju lani. Župan jim je  že pred volitvami obljubil, da bo občina 
poskusila rešiti njihove probleme. Predsednik je informiral, da je tudi kot občinski 
svetnik opozoril župana na njegovo dano obljubo. Ta je odgovoril, da se pripravljajo 
rešitve, s katerimi bo obveščena tudi KS.  
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2. Prisotni so bili informirani o želji dela prebivalcev Kandijske o izgradnji 
sankališča v bližini njihovega bivanja.  

3.  Jasna Šinkovec je v imenu stanovalcev Žibertovega hriba ponovno izrazila 
zahtevo le teh, da se izvede strokovna presoja umirjanja prometa na ul. Marjana 
Kozine. Tako gostota kot lokacija ovir je po mnenju stanovalcev neustrezna. Nujno je 
potrebno zagotoviti tudi prehodnost pločnika na omenjeni ulici, saj so tu mnogokrat 
parkirani avti, izvesti meritve hitrosti in vsekakor odločitve prepustiti stroki . Podprla 
jo je članica Tijana Kokotović. 

Upravičenost teh ovir je posebej zagovarjal član sveta Avgust Vrščaj. Pridružil se mu 
je predsednik, ki je pojasnil prizadevanja sveta KS v preteklih letih, da se promet na 
tej ulici v danih razmerah uredi čim bolj varno. Blažje oblike niso bile dovolj 
učinkovite.  
Avgust Vrščaj meni, da je edina možna dolgoročna in kakovostna ureditev prometa 
po Ul. Marjana Kozine prometna priključitev ulic na Žibertovem hribu na Levičnikovo 
cesto, kot to predvideva veljavni OLN Dergančevje in prometna zapora Ul. Marjana 
Kozine. S tem bi Ul. Marjana Kozine postala slepa ulica in bistveno manj prometna, 
zato bi najbrž bilo potrebnih tudi manj ovir za umirjanje prometa. S tem projektom je 
potrebno začeti čim prej, za kar se bo tudi sam angažiral. 
 
V razpravi usklajenega stališča ni bilo možno doseči.  
 
Na podlagi razprave je zato predsednik zaključil, da je potrebno polemiko o tem 
zaključiti z glasovanjem, v katerem pa se ne more glasovati o tem, da se da v prvi 
plan voznike, temveč je treba imeti v mislih predvsem pešce, še posebej otroke. 
Menil je, da ta vsebina ne more biti stvar preglasovanja, zato je predlagal 
 
naslednji sklep: 
 
O tem ali je so ovire potrebne ali ne, je teh preveč ali so na ustreznih 
mestih, svet ne bo odločal. 
 
Za sklep je glasovala večina članov. 
 
Jasna Šinkovec je predložila pisno zahtevo stanovalcev Tavčarjeve ulice za meritve 
hrupa in morebitni postavitvi protihrupne ograje zaradi hrupa iz Levičnikove ceste.  
 
Soglasno je bil sprejet sklep, 
Da se  zadevo posreduje na DRSC in MO Novo mesto.  
Seja je bila zaključena ob 19.30 uri.  
 
Zapisala: Adolf Zupan Predsednik  
    Ana Bilbija       Adolf Zupan 
 


